
Interpelláció a Szekszárd MJV Polgármesteréhez az önkormányzat 2016.márciusi rendes közgyűlésén. 

Tisztelt Polgármester Úr! 

A Polgármesteri hivatal épületének energetikai korszerűsítés címén előbb 440 millió Forintért, (majd 

pontosan nem lehet tudni, de a különböző fórumokon már 490 millióra emelkedett) elvégzett, illetve 

el nem végzett munkái során Ön vétkesen megkárosította a várost. Az, hogy eredetileg 250 milliósra 

becsült korszerűsítés hogyan lett egyetlen érvényes pályázatot benyújtó ZÁÉV vállalkozóé 440 

millióért, ez józan logikával nem követhető folyamat eredménye volt.  

Az, hogy az épület nem készült el a szerződés szerinti határidőre 2015 október2-7 (Kvázi rugalmas 

határidőre) az nem meglepő, hiszen a munkaterület átadást követő három hónapig nem folyt érdemi 

munka a házon. Az már elképesztő felelőtlenség, hogy Ön nem érvényesítette a szerződésben 

kikötött 66 milliós késedelmi kötbért. (Szerződés 13.4 pontja.) Ön arra hivatkozott egy év végén 

feltett ilyen irányú kérdésre, hogy a többletmunkák miatt álltak el a kötbértől. A valóság az, hogy 6 

millió Ft volt a többletmunka, néhány gerenda behúzása, ami akár nem is kellett, ez másfél napi 

határidőcsúszást jelenthetett volna, nem két és fél hónapot. 

Ön arra kötött szerződést, hogy a kivitelező köteles gondoskodni a vagyon védelemről. (Szerződés 8.5 

pontja.) Nem hogy nem gondoskodott, de jelentős károkat okozott a fotódokumentáció tanulsága 

szerint. 

Ön a felelős a szerződés 9.5 pontja be nem tartása miatt. Ugyanis a szerződés szerint csak hibátlan 

kivitelezés fogadható el. Az elkészült munka nemhogy hibátlan lenne, hanem felveti a hűtlen kezelés 

tényállását is. 

Ön a felelős azért, mert átvett egy, az állami támogatás kritériumainak meg nem felelő épületet, 

ezzel becsapta a Magyar államot.  

Az, hogy Ön elmenekült az előző közgyűlésen feltett kérdés elől, a város relikviáinak botrányos és 

méltatlan meggyalázása miatti válaszadástól és az Alpolgármester Asszonnyal két részletben 

válaszoltatta meg azt, a válaszadás lehetőségétől megfosztva engem, elfogadhatatlan. Az más kérdés, 

hogy mi készteti az Alpolgármester Asszonyt valótlanságok állítására, az ő lelkiismeretén múlik, de ezt 

már a két kiszivárogtatott Fidesz frakcióülési hangfelvétel után nem is tartom furcsának. Kénytelen 

vagyok bemásolni a 2015. augusztusi közgyűlési jegyzőkönyvet: 

Ács Rezső polgármester: Zajlik a Városháza felújítása. Ha a közgyűlés partner ebben, akkor szerencsés 

lenne egyidejűleg a Polgármesteri Titkárság, Jegyzői Titkárság átalakítása is. Ezzel hosszú távon 

biztosítanák, hogy egy megyeszékhelyhez méltó hivatalrész jöjjön létre. Ennek költségeit a saját 

költségvetés terhére kellene biztosítani, amennyiben a közgyűlés ezzel egyetért. A közgyűlés 

felhatalmazását kéri, hogy a tervezést meg tudják kezdeni, és a szükséges eljárásokat 

lebonyolíthassák.  

Rácz Zoltán képviselő: A mértéktartó igényességet maximálisan támogatja. Információi szerint a 

hivatal épület bal oldali szárnyában a földszinten az irodák fala vizesedik. Kéri, hogy ezt is vizsgálják 

meg és ha szükséges, történjen meg a szigetelés. Ha előre szóba kerül ez a beruházás, akkor az egész 

udvart le lehetett volna fedni egy üvegtetővel, elegáns közösségi tér alakulhatott volna ki. Javasolja, 

hogy a jövőben egyeztessék a beruházások terveit.  



Ács Rezső polgármester: Számít képviselő úr szaktudására és köszöni a felvetést. Ez a felújítás 

érintené a tanácstermet is, a parketta cserére szorul. Továbbá a tanácsterem kihasználatlan, olyan 

termet szeretne kialakítani, mely mobil bútorokból áll, és lehetne 100- 150 fős rendezvényeket 

tartani. Kéri, hogy az alábbi határozati javaslatot fogadja el még a közgyűlés: „Szekszárd Megyei Jogú 

Város Önkormányzata Közgyűlése egyetért Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 

Szekszárd, Béla király tér. 8. szám alatti épületének belső átalakításával, felújításával. A Közgyűlés 

felhatalmazza a polgármestert a szükséges előkészítések megtételére és az eljárások 

lebonyolítására.” További hozzászólás nem hangzott el. 

Ezt úgy értékelni és belemondani a képviselők szemébe, hogy megszavaztátok az épület teljes 

felújítását, ez – nem szívesen írom ki – hamiskártyás trükk. 

Polgármester Úr! Ön a másfél éves tevékenységével annyi kárt okozott a városnak, mint egy 

természeti csapás. Át kéne gondolni az egész vezetési stratégiáját, stílusát, mert ez sehova sem vezet.  

Az uszodával kapcsolatos dolgok, a gyerekek kétségbeejtő helyzetbe navigálása, a Vízmű 

felszámolása, a nagyberuházások idegene vállalkozókhoz juttatása, a Diákétkeztetési Kft. 

elkótyavetyélése és sorolhatnám a kisebb ügyeket, de akár a 40 milliárd forintos állami fejlesztési 

forrás tervezett elherdálása is ebbe a folyamatba tartozik. 

Mellékelem a cikket és a fotósort: http://civilhetes.net/eszmeletlen-ganyolas-440-milliobol-

szekszardon  

 

Rácz Zoltán képviselő 
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